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                       Kołobrzeg, dnia 2 grudnia 2020 r. 

BRM.0002.30.2020.K 

Protokół Nr 30/2020 

 

z XXX sesji Rady Miasta Kołobrzeg zwołanej przez Przewodniczącego Rady Miasta  

w dniu 2 grudnia 2020 r. o godz.9:00.  

Sesja Rady Miasta Kołobrzeg odbyła się w trybie zdalnym z wykorzystaniem środków 
porozumiewania się na odległość. Obrady rozpoczęto 2 grudnia 2020 r. o godz. 09:00,  
a zakończono o godz. 15:40 tego samego dnia. 

Sesja została zwołana przez Przewodniczącego Rady Miasta Pana radnego Piotra 

Lewandowskiego, na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990  r. o samorządzie 

gminnym (Dz.U. z 2020 r. poz. 713 z późn.zm.), § 17 ust.1 Statutu Miasta Kołobrzeg 

(Uchwała Nr XXXVII/497/13 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 9 września 2013 r.; Dz. Urz. Woj. 

Zachodniopomorskiego z 2013 r. poz. 3244 z późn. zm.) oraz art. 15zzx ust. 1 i 2 ustawy  

z dnia 2 marca 2020 r. o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, 

przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych 

nimi sytuacji kryzysowych (Dz.U. z 2020 r. poz. 374 z późn.zm.). Mieszkańcy w ogłoszeniu 

podpisanym przez Przewodniczącego Rady zostali poinformowani o zwołaniu sesji  

w trybie zdalnym, jak również o tym, że obrady będą transmitowane na stronie internetowej 

Miasta Kołobrzeg. W Biurze Rady Miasta w pokoju nr 43 w Ratuszu, ul. Armii 

Krajowej 12 (lewe skrzydło budynku, I piętro) było przygotowane stanowisko 

komputerowe z możliwością zdalnego uczestnictwa w sesji.  

Porządek obrad ustalony przez Przewodniczącego Rady 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z przeprowadzonych przetargów. 
3. Podjęcie uchwal: 

1) w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowej dla samorządowego 
zakładu budżetowego Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Kołobrzegu na 
2021 r. 

2) zmieniająca uchwałę Nr XXXIV/486/17 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 14 lipca 
2017 r. w sprawie szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg  
w spłacie należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny 
przypadających Gminie Miasto Kołobrzeg lub jej jednostkom organizacyjnym 
oraz warunków dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w których 
ulga stanowić będzie pomoc publiczną. 

4. Budżet Gminy Miasto Kołobrzeg na 2021 rok i Wieloletnia Prognoza Finansowa 
Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 2021 – 2044: 

1) przedstawienie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Miasto 
Kołobrzeg na 2021 rok, 

2) przedstawienie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 2021 – 2044, 

3) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie budżetu, 
4) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały  

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2021 – 2044, 
5) przedstawienie opinii Komisji Budżetowo – Gospodarczej o projekcie budżetu, 
6) przedstawienie stanowiska Prezydenta Miasta w sprawie zmian 

postulowanych w opinii Komisji Budżetowo – Gospodarczej, 



2 
 

7) przedstawienie proponowanych do projektu budżetu autopoprawek 
wynikających z konsultacji projektu budżetu z różnymi środowiskami  
i poprawek wynikających z uwzględnionych wniosków złożonych przez 
Komisję Budżetowo – Gospodarczą, 

8) przedstawienie opinii Klubów Radnych, 
9) dyskusja nad wniesionymi poprawkami i ich głosowanie, 
10) głosowanie nad projektem uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Miasto Kołobrzeg na 2021 rok, 
11) głosowanie nad projektem uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 2021 – 2044. 
5. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie przyjęcia apelu w przedmiocie Funduszu Odbudowy i Wieloletnich 
Ram Finansowych Unii Europejskiej na lata 2021 – 2027, 

2) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia składu osobowego stałych Komisji 
Rady Miasta Kołobrzeg, 

3) zmieniająca uchwałę w sprawie wyboru przewodniczących stałych Komisji 
Rady Miasta Kołobrzeg. 

6. Informacja Prezydenta Miasta o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Miasto 
Kołobrzeg w roku szkolnym 2019/2020. 

7. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z kontroli problemowej gospodarowania 
wydzielonymi rachunkami dochodów własnych oraz podjęcie uchwały w sprawie 
przyjęcia wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kołobrzeg z kontroli problemowej 
gospodarowania wydzielonymi rachunkami dochodów własnych. 

8. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z kontroli problemowej w zakresie analiz  
i struktury dokonanych podwyżek w 2019 roku dla pracowników Urzędu Miasta 
Kołobrzeg oraz jednostek samorządowych oraz podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia 
wniosków Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kołobrzeg z kontroli problemowej  
w zakresie analiz i struktury dokonanych podwyżek w 2019 roku dla pracowników 
Urzędu Miasta Kołobrzeg oraz jednostek samorządowych. 

9. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z działalności między sesjami. 
10. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi. 
11. Wolne wnioski i informacje. 
12. Zamknięcie sesji. 

 
Punkt 1 - Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Na podstawie § 23 ust. 2 Statutu Miasta Przewodniczący Rady Pan radny Piotr 
Lewandowski otworzył XXX sesję Rady Miasta Kołobrzeg, której obrady odbyły się w trybie 
zdalnym z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość. 
 
Protokół Nr 29/2020 z XXIX sesji, która odbyła się w dniu 4 listopada 2020 r. był wyłożony do 

publicznego wglądu w Biurze Rady. Nikt z radnych nie wniósł uwag ani zastrzeżeń do  

ww. protokołu.  

Zgodnie ze Statutem Miasta obrady Rady były transmitowane i utrwalane za pomocą 
urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 
 
Przewodniczący Rady powitał uczestniczących zdalnie w obradach sesji: 

 Radnych  

 Panią Annę Mieczkowską – Prezydent Miasta 

 Panią Ewę Pełechatą – Zastępcę Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 

 Panią Ilonę Grędas – Wójtowicz – Zastępcę Prezydenta Miasta ds. społecznych  

 Panią Jolantę Włodarek - Skarbnika Miasta  

 Panią Ewę Pawłowską – Sekretarz Miasta 



3 
 

 Wszystkich uczestniczących w zdalnej sesji i oglądających transmisję z obrad sesji. 
 

Przewodniczący stwierdził, że w zdalnych obradach sesji uczestniczyło 21 radnych Jest to 
wymagane quorum, by obrady były ważne.  
 
Radni uczestniczący w zdalnych obradach: 
1. BARWINEK Kamil 

2. BEJNAROWICZ Maciej 

3. BIEŃKOWSKI Bartosz 

4. BŁASZCZYK Bogdan 

5. BRĄCZYK Renata 

6. DĄBKOWSKI Artur 

7. GROTTO Małgorzata 

8. HOK Adam 

9. KALINOWSKI Jacek 

10.KIEŁKOWSKI Przemysław 

11. LEWANDOWSKI Piotr 

12. PARUS Wiesław 

13. PLEWKO Krzysztof 

14. RZEPKA Piotr 

15. SZARŁATA – WOŹNIAK Karolina 

16. TRAFAS Agnieszka 

17. WILK Danuta 

18. WOŹNIAK Jacek 

19. ZAWADZKI Dariusz 

20. Izabela Zielińska 

21. ZIĘBA Łukasz 

Radni wraz z zawiadomieniem o zwołaniu sesji otrzymali: porządek obrad, projekty uchwał  
i inne materiały będące przedmiotem obrad XXX sesji.  
 
Przewodniczący poinformował Radnych, że z dniem 12 listopada 2020 r. Pani radna Renata 
Brączyk złożyła rezygnację z Klubu Radnych Prawo i Sprawiedliwość. 
 
Radni wraz z zawiadomieniem o zwołaniu sesji otrzymali: zawiadomienie o zwołaniu sesji, 
porządek obrad, projekty uchwał i inne materiały będące przedmiotem obrad XXX sesji.   
 
Na wniosek Klubu Radnych Kołobrzescy Razem i Klubu Radnych Nowy Kołobrzeg z dnia  
25 listopada 2020 r. oraz zgodnie z art. 20 ust. 6 ustawy z dnia 8 marca 1990 r.  
o samorządzie gminnym, Przewodniczący Rady wprowadził do porządku obrad XXX sesji  
w punkcie 5 jako podpunkt 1 projekt uchwały w sprawie przyjęcia apelu w przedmiocie 
Funduszu Odbudowy i Wieloletnich Ram Finansowych Unii Europejskiej na lata  
2021 – 2027. 
Zmieniony porządek obrad wraz z projektem uchwały Radni otrzymali drogą elektroniczną. 
 
Przewodniczący otworzył dyskusję nad porządkiem obrad, w której głos zabierali: 
Pan radny Jacek Kalinowski – Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji   
w imieniu Komisji zgłosił na piśmie wniosek formalny o zmianę porządku obrad polegający 
na wprowadzeniu do porządku obrad projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosków 
mieszkanki. 
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Pan radny Maciej Bejnarowicz zgłosił wniosek formalny o zmianę porządku obrad polegającą 
na zdjęciu z porządku obrad projektu uchwały w sprawie przyjęcia apelu w przedmiocie 
Funduszu Odbudowy i Wieloletnich Ram Finansowych Unii Europejskiej na lata  
2021 – 2027. 
 
W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący 
zamknął dyskusję nad porządkiem obrad i przystąpił do głosowania nad dwoma wnioskami 
formalnymi o zmianę porządku obrad. 
 
Przewodniczący zarządził głosowanie nad wnioskiem formalnym zgłoszonym przez Pana 
radnego Jacka Kalinowskiego w imieniu Komisji Skarg, Wniosków i petycji o zmianę 
porządku obrad: 
W głosowaniu udział wzięło 21 Radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: ZA (20) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 
Brączyk, Artur Dąbkowski, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr 
Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 
Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz 
Zięba 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Małgorzata Grotto 
 
Przewodniczący stwierdził, że Rada zgodnie z art. 20 ust.1a ustawy o samorządzie 

gminnym dokonała zmiany porządku obrad bezwzględną większością głosów 

ustawowego składu rady poprzez wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały 

w sprawie rozpatrzenia wniosków mieszkanki. Przewodniczący poinformował, że ten 

projekt uchwały został ujęty w punkcie 5 jako podpunkt 4.  

Przewodniczący zarządził głosowanie nad wnioskiem formalnym zgłoszonym przez Pana 
radnego Macieja Bejnarowicza – zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie 
przyjęcia apelu w przedmiocie Funduszu Odbudowy i Wieloletnich Ram Finansowych Unii 
Europejskiej na lata 2021 – 2027 ujętego w punkcie 5 podpunkt 1 porządku obrad. 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (8) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Krzysztof 

Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak 

 

PRZECIW (11) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 

Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, 

Łukasz Zięba 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska 
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Przewodniczący stwierdził, że wniosek nie uzyskał wymaganej bezwzględnej 

większości głosów ustawowego składu rady i projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

apelu w przedmiocie Funduszu Odbudowy i Wieloletnich Ram Finansowych Unii 

Europejskiej na lata 2021 – 2027 pozostaje w punkcie 5 podpunkt 1 do dalszego 

procedowania. 

 

Porządek obrad po zmianach przyjętych na sesji 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z przeprowadzonych przetargów. 
3. Podjęcie uchwal: 

1) w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowej dla samorządowego 
zakładu budżetowego Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Kołobrzegu na 
2021 r. 

2) zmieniająca uchwałę Nr XXXIV/486/17 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 14 lipca 
2017 r. w sprawie szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg  
w spłacie należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny 
przypadających Gminie Miasto Kołobrzeg lub jej jednostkom organizacyjnym 
oraz warunków dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w których 
ulga stanowić będzie pomoc publiczną. 

4. Budżet Gminy Miasto Kołobrzeg na 2021 rok i Wieloletnia Prognoza Finansowa 
Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 2021 – 2044: 

1) przedstawienie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Miasto 
Kołobrzeg na 2021 rok, 

2) przedstawienie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 2021 – 2044, 

3) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie budżetu, 
4) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały  

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2021 – 2044, 
5) przedstawienie opinii Komisji Budżetowo – Gospodarczej o projekcie budżetu, 
6) przedstawienie stanowiska Prezydenta Miasta w sprawie zmian 

postulowanych w opinii Komisji Budżetowo – Gospodarczej, 
7) przedstawienie proponowanych do projektu budżetu autopoprawek 

wynikających z konsultacji projektu budżetu z różnymi środowiskami  
i poprawek wynikających z uwzględnionych wniosków złożonych przez 
Komisję Budżetowo – Gospodarczą, 

8) przedstawienie opinii Klubów Radnych, 
9) dyskusja nad wniesionymi poprawkami i ich głosowanie, 
10) głosowanie nad projektem uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Miasto Kołobrzeg na 2021 rok, 
11) głosowanie nad projektem uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 2021 – 2044. 
5. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie przyjęcia apelu w przedmiocie Funduszu Odbudowy i Wieloletnich 
Ram Finansowych Unii Europejskiej na lata 2021 – 2027, 

2) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia składu osobowego stałych Komisji 
Rady Miasta Kołobrzeg, 

3) zmieniająca uchwałę w sprawie wyboru przewodniczących stałych Komisji 
Rady Miasta Kołobrzeg, 

4) w sprawie rozpatrzenia wniosków mieszkanki. 
6. Informacja Prezydenta Miasta o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Miasto 

Kołobrzeg w roku szkolnym 2019/2020. 
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7. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z kontroli problemowej gospodarowania 
wydzielonymi rachunkami dochodów własnych oraz podjęcie uchwały w sprawie 
przyjęcia wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kołobrzeg z kontroli problemowej 
gospodarowania wydzielonymi rachunkami dochodów własnych. 

8. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z kontroli problemowej w zakresie analiz  
i struktury dokonanych podwyżek w 2019 roku dla pracowników Urzędu Miasta 
Kołobrzeg oraz jednostek samorządowych oraz podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia 
wniosków Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kołobrzeg z kontroli problemowej  
w zakresie analiz i struktury dokonanych podwyżek w 2019 roku dla pracowników 
Urzędu Miasta Kołobrzeg oraz jednostek samorządowych. 

9. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z działalności między sesjami. 
10. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi. 
11. Wolne wnioski i informacje. 
12. Zamknięcie sesji. 

 

Punkt 2 - Sprawozdanie Prezydenta Miasta z przeprowadzonych przetargów 

Pani Anna Mieczkowska - Prezydent Miasta przedstawiła Radzie sprawozdanie  

z przeprowadzonych przetargów. 

Sprawozdanie zostało złożone również w formie pisemnej i stanowi załącznik do protokołu. 

W związku z brakiem chętnych do dyskusji, Przewodniczący przeszedł do punktu 3  

podpunkt 1 porządku obrad.  

Punkt 3 podpunkt 1 – podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawek dotacji 
przedmiotowej dla samorządowego zakładu budżetowego Miejskiego Ośrodka Sportu  
i Rekreacji w Kołobrzegu na 2021 r. 
 
W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ilona 

Grędas – Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych. 

 

Powyższy projekt uchwały opiniowała 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. W imieniu Komisji opinię przedstawiła Pani 
radna Agnieszka Trafas – Przewodnicząca Komisji. Komisja większością głosów 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały 
bez poprawek. 

2. Komisja Sportu i Turystyki. Opinię przedstawił Pan radny Kamil Barwinek – 
Przewodniczący Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

 
Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 
Błaszczyk – Przewodniczący Klubu informując, że Klub poprze projekt uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu informując, że Klub poprze projekt uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Kamil 
Barwinek - Członek Klubu informując, że Klub poprze projekt uchwały. 

 
W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady udział wzięli: 

 Pan radny Bartosz Bieńkowski, który zapytał o poziom dofinansowania MOSiR-u,  
o wysokość dotacji 

 Pani Ilona Grędas – Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych 
 Pani Agnieszka Skrzypczyk – Główna Księgowa MOSiR 
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 Pan radny Krzysztof Plewko 
 Pani Ilona Grędas – Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych 
 Pan radny Krzysztof Plewko 

 
W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący 
zamknął dyskusję. Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących 
obraz i dźwięk. Ponadto dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi 
załącznik do protokołu.  
 
Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie ustalenia stawek 
dotacji przedmiotowej dla samorządowego zakładu budżetowego Miejskiego Ośrodka Sportu  
i Rekreacji w Kołobrzegu na 2021 r. 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: ZA (20) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, 
Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr 
Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 
Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz 
Zięba 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Bartosz Bieńkowski 
 
Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  
NR XXX/422/20 w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowej dla samorządowego 
zakładu budżetowego Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Kołobrzegu na 2021 r. 
 

Punkt 3 podpunkt 2 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXXIV/486/17 Rady 
Miasta Kołobrzeg z dnia 14 lipca 2017 r. w sprawie szczegółowych zasad, sposobu  
i trybu udzielania ulg w spłacie należności pieniężnych mających charakter 
cywilnoprawny przypadających Gminie Miasto Kołobrzeg lub jej jednostkom 
organizacyjnym oraz warunków dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, 
w których ulga stanowić będzie pomoc publiczną. 
 
W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani 

Agnieszka Kraczkowska – Bolko – Naczelnik Wydziału Dochodów.  

Powyższy projekt uchwały opiniowała 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas – Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i wnioskuje o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinia Komisji stanowi załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 
Błaszczyk – Przewodniczący Klubu informując, że Klub będzie głosował za 
podjęciem uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu informując, że Klub nie wnosi uwag do 
projektu uchwały i poprze go w głosowaniu.   
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3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas - Członek Klubu informując, że Klub poprze projekt uchwały. 

 

W związku z brakiem chętnych do dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zarządził 

głosowanie nad projektem uchwały zmieniającą uchwałę Nr XXXIV/486/17 Rady Miasta 

Kołobrzeg z dnia 14 lipca 2017 r. w sprawie szczegółowych zasad, sposobu i trybu 

udzielania ulg w spłacie należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny 

przypadających Gminie Miasto Kołobrzeg lub jej jednostkom organizacyjnym oraz warunków 

dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc 

publiczną. 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (21) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina 

Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 

Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XXX/423/20  

zmieniająca uchwałę Nr XXXIV/486/17 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 14 lipca 2017 r.  

w sprawie szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg w spłacie należności 

pieniężnych mających charakter cywilnoprawny przypadających Gminie Miasto 

Kołobrzeg lub jej jednostkom organizacyjnym oraz warunków dopuszczalności 

pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc publiczną. 

 
Punkt 4 - Budżet Gminy Miasto Kołobrzeg na 2021 rok i Wieloletnia Prognoza 
Finansowa Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 2021 – 2044: 
 

Punkt 4 podpunkt 1 - przedstawienie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu 

Gminy Miasto Kołobrzeg na 2021 rok 

 

Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta przedstawiła projekt budżetu Gminy Miasto 

Kołobrzeg na 2021 rok.   

 

Pani Jolanta Włodarek Skarbnik Miasta przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia 

budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg na 2021 rok. 

 

Punkt 4 podpunkt 2 - przedstawienie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 2021 – 2044 

 

W imieniu Prezydent Miasta Pani Jolanta Włodarek – Skarbnik Miasta przedstawiła projekt 

uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg  

na lata 2021 – 2044. 

 
Punkt 4 podpunkt 3 - przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej  
o projekcie budżetu 
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Regionalna Izba Obrachunkowa w Szczecinie Zespół Zamiejscowy w Koszalinie pismem  

z dnia 20 listopada 2020 r. przesłała Uchwałę Nr LXXII.319.Z.2020 Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie z dnia 20 listopada 2020 r. w sprawie 

wydania opinii o projekcie uchwały budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg na 2021 rok oraz 

Uchwałę Nr LXXII.321.Z.2020 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Szczecinie z dnia 20 listopada 2020 r. w sprawie wydania opinii o możliwości 

sfinansowania deficytu budżetowego wykazanego w projekcie uchwały budżetowej Gminy 

Miasto Kołobrzeg na 2021 rok. 

Uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie przedstawił 

Przewodniczący Rady. Uchwały stanowią załącznik do protokołu.  

 

Punkt 4 podpunkt 4 - przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej  

o projekcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2021 – 2044. 

 

Regionalna Izba Obrachunkowa w Szczecinie Zespół Zamiejscowy w Koszalinie pismem  

z dnia 20 listopada 2020 r. przesłała Uchwałę Nr LXXII.320.Z.2020 Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie z dnia 20 listopada 2020 r. w sprawie 

wydania opinii o projekcie uchwały o wieloletniej prognozie finansowej Gminy Miasto 

Kołobrzeg na lata 2021 – 2044. 

W dniu 25 listopada 2020 r. Regionalna Izba Obrachunkowa w Szczecinie Zespół 

Zamiejscowy w Koszalinie pismem z dnia 25 listopada 2020 r. przesłała dwie uchwały: 

1) Uchwałę Nr LXXIII.347.Z.2020 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Szczecinie z dnia 25 listopada 2020 r. w sprawie uchylenia opinii  
o projekcie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg  
na lata 2021 – 2044, w której uchylono Uchwałę Nr LXXII.320.Z.2020 z dnia  
20 listopada 2020 r. 

2) Uchwałę Nr LXXIII.348.Z.2020 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Szczecinie z dnia 25 listopada 2020 r. w sprawie wydania opinii  
o projekcie uchwały o wieloletniej prognozie finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na 
lata 2021 – 2044. 

Przewodniczący Rady przedstawił Uchwałę Nr LXXIII.348.Z.2020 Składu Orzekającego 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie z dnia 25 listopada 2020 r. w sprawie 
wydania opinii o projekcie uchwały o wieloletniej prognozie finansowej Gminy Miasto 
Kołobrzeg na lata 2021 – 2044. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Punkt 4 podpunkt 5 - przedstawienie opinii Komisji Budżetowo – Gospodarczej  

o projekcie budżetu 

 

W imieniu Komisji opinię o projekcie budżetu przedstawiła Pani radna Agnieszka Trafas – 

Przewodnicząca Komisji.  Opinia stanowi załącznik do protokołu. 

 

Punkt 4 podpunkt 6 - przedstawienie stanowiska Prezydenta Miasta w sprawie zmian 

postulowanych w opinii Komisji Budżetowo – Gospodarczej 

 

W związku z brakiem zmian postulowanych w opinii Komisji Budżetowo – Gospodarczej, 

Przewodniczący Rady poinformował, że ten podpunkt 6 porządku obrad stał się 

bezprzedmiotowy.  
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Punkt 4 podpunkt 7 - przedstawienie proponowanych do projektu budżetu 

autopoprawek wynikających z konsultacji projektu budżetu z różnymi środowiskami  

i poprawek wynikających z uwzględnionych wniosków złożonych przez Komisję 

Budżetowo – Gospodarczą 

 

W związku z brakiem autopoprawek Prezydent Miasta do projektu budżetu na 2021 r. 

Przewodniczący poinformował, że podpunkt 7 porządku obrad stał się bezprzedmiotowy. 

 

Punkt 4 podpunkt 8 - przedstawienie opinii Klubów Radnych 

 

W tym punkcie Przewodniczący Klubów Radnych: Kołobrzescy Razem; Prawo  

i Sprawiedliwość; Nowy Kołobrzeg na prośbę Przewodniczącego Rady przedstawili opinie 

Klubów Radnych do projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Miasto 

Kołobrzeg na 2021 rok oraz do projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 2021 – 2044. 

 

W imieniu Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” opinię przedstawił Pan radny Bogdan 

Błaszczyk – Przewodniczący Klubu. Na zakończenie swojego wystąpienia Przewodniczący 

Klubu poinformował, że Klub będzie głosował za projektem uchwały w sprawie uchwalenia 

budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg na 2021 rok i za projektem uchwały w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej na lata 2021 – 2044. 

 

W imieniu Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” opinię Klubu przedstawił Pan radny 

Maciej Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który na zakończenie swojego wystąpienia 

zapowiedział, że Klub wstrzyma się od głosu w trakcie glosowania nad projektem uchwały  

w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg na 2021 rok i nad projektem 

uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2021 – 2044. 

 

W imieniu Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” opinię Klubu przedstawił Pan radny Adam Hok- 

Przewodniczący Klubu, który na zakończenie swojego wystąpienia zapowiedział, że Klub 

będzie głosował za projektem uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Miasto 

Kołobrzeg na 2021 rok i za projektem uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

na lata 2021 – 2044. 

 
Wystąpienia Przewodniczących Klubów Radnych „Kołobrzescy Razem”, Klubu Radnych 
„Prawo i Sprawiedliwość” i Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” zostały nagrane i utrwalone za 
pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto zostały nagrane na nośniku 
elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu.  
 

W tym punkcie Przewodniczący zapytał radnych niezrzeszonych w żadnym z klubów, czy 

mają wolę przedstawienia swojej opinii do projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu 

Gminy Miasto Kołobrzeg na 2021 rok oraz do projektu uchwały w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 2021 – 2044. 

W tym punkcie glos zabrali także: 

 Pani radna Renata Brączyk 
 Pani radna Izabela Zielińska, która zapowiedziała, że wstrzyma się od głosu w trakcie 

glosowania nad projektem uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Miasto 
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Kołobrzeg na 2021 rok i nad projektem uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 
Finansowej na lata 2021 – 2044. 

 Pan radny Dariusz Zawadzki, który zapowiedział, że zagłosuje za projektem 
uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg na 2021 rok i 
za projektem uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 
2021 – 2044. 

 Pan radny Jacek Woźniak, który zapowiedział, że wstrzyma się od głosu w trakcie 
glosowania nad projektem uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Miasto 
Kołobrzeg na 2021 rok i nad projektem uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 
Finansowej na lata 2021 – 2044. 

 Pani radna Karolina Szarłata – Woźniak, która zapowiedziała, że wstrzyma się od 
głosu w trakcie glosowania nad projektem uchwały w sprawie uchwalenia budżetu 
Gminy Miasto Kołobrzeg na 2021 rok i nad projektem uchwały w sprawie Wieloletniej 
Prognozy Finansowej na lata 2021 – 2044. 
 

Wystąpienia radnych zostały nagrane i utrwalone za pomocą urządzeń rejestrujących obraz  
i dźwięk. Ponadto zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do 
protokołu.  
 

Punkt 4 podpunkt 9 - dyskusja nad wniesionymi poprawkami i ich głosowanie 

W związku z brakiem zgłoszonych poprawek, Przewodniczący poinformował, że ten 

podpunkt porządku obrad stał się bezprzedmiotowy. 

 

Punkt 4 podpunkt 10 - głosowanie nad projektem uchwały w sprawie uchwalenia 

budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg na 20201 rok. 

 

Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie uchwalenia budżetu 

Gminy Miasto Kołobrzeg na 2021 rok: 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 8, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (13) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, 

Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, 

Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (8) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Jacek Kalinowski, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, 

Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XXX/424/20 w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg na 2021 rok. 

 

Punkt 4 podpunkt 11 - głosowanie nad projektem uchwały w sprawie Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 2021 – 2044. 
 

Z uwagi na to, że projekt uchwały został przedstawiony w punkcie 4 podpunkt 2 porządku 

obrad, Przewodniczący poinformował o opiniach poszczególnych komisji. I tak: 
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- Komisja Budżetowo – Gospodarcza większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt 

    uchwały.   

-  Komisja Komunalna większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   

-  Komisja Uzdrowiskowa większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   

-  Komisja Morska większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   

-  Komisja Społeczna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

-  Komisja Sportu i Turystyki większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   

-  Komisja Oświaty i Kultury jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

 

Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 2021 – 2044:. 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 8, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (13) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, 

Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, 

Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (8) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Jacek Kalinowski, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, 

Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XXX/425/20 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg  

na lata 2021 – 2044. 

 

Po tym głosowaniu, Przewodniczący ogłosił 15 minutową przerwę w obradach. Po przerwie 

Przewodniczący wznowił obrady. 

 

Punkt 5 podpunkt 1 – podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia apelu w przedmiocie 
Funduszu Odbudowy i Wieloletnich Ram Finansowych Unii Europejskiej  
na lata 2021 – 2027, 
 

Autorem projektu uchwały był Klub Radnych Kołobrzescy Razem i Klub Radnych Nowy 

Kolobrzeg. W imieniu Klubów projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Pan radny 

Bogdan Błaszczyk, Przewodniczący Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem”.   

 

Prezydent Miasta w swoim stanowisku z dnia 30 listopada 2020 r. nie wniosła uwag do 

projektu uchwały.  

 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 
Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub będzie głosował za 
przyjęciem apelu.   

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub będzie głosował 
przeciwko tej uchwale. 
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3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok – 
Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub poprze projekt uchwały. 
 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 

wzięli: 

 Pan radny Piotr Lewandowski – Przewodniczący Rady 
 Pan radny Jacek Woźniak 
 Pan radny Krzysztof Plewko 
 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta 
 Pan radny Maciej Bejnarowicz w trybie głosu ad vocem  
 Pan radny Jacek Woźniak 
 Pan radny Bogdan Błaszczyk – Wiceprzewodniczący Rady w trybie głosu ad vocem 
 Pan radny Krzysztof Plewko 
 Pan radny Bogdan Błaszczyk w trybie głosu ad vocem 
 Pan radny Krzysztof Plewko w trybie głosu ad vocem 
 Pan radny Bartosz Bieńkowski 
 Pani Ilona Grędas-Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych  
 Pan radny Jacek Woźniak 
 Pan radny Piotr Lewandowski – Przewodniczący Rady 
 Pan radny Jacek Woźniak w trybie głosu ad vocem  
 Pan radny Artur Dąbkowski – Wiceprzewodniczący Rady 
 Pani radna Karolina Szarłata – Woźniak, która zapowiedziała, że nie weźmie udziału 

w głosowaniu. 
W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący 
zamknął dyskusję. Wystąpienia Przewodniczących Klubów Radnych oraz cała dyskusją nad 
projektem uchwały, zostały nagrane i utrwalone za pomocą urządzeń rejestrujących obraz  
i dźwięk. Ponadto zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do 
protokołu.  
 
Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie przyjęcia apelu  
w przedmiocie Funduszu Odbudowy i Wieloletnich Ram Finansowych Unii Europejskiej  
na lata 2021 – 2027: 
W głosowaniu udział wzięło 17 radnych. 
Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (12) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 

Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, 

Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 

 

PRZECIW (3) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Krzysztof Plewko 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Piotr Rzepka, Izabela Zielińska 

 

BRAK GŁOSU (4)\ 

Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  
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NR XXX/426/20 w sprawie przyjęcia apelu w przedmiocie Funduszu Odbudowy  

i Wieloletnich Ram Finansowych Unii Europejskiej na lata 2021 – 2027. 

 

Punkt 5 podpunkt 2 – podjęcie uchwały zmieniającą uchwałę w sprawie ustalenia 

składu osobowego stałych Komisji Rady Miasta Kołobrzeg 

 

Rada Miasta na sesji w dniu 24 kwietnia 2019 r. uchwałą Nr VII/98/19 zmieniającą uchwałę  

sprawie uchwalenia Statutu Miasta Kołobrzeg powołała Komisję Prawa oraz określiła jej 

zakres działania. 

Dotychczasowy skład Komisji Prawa: 

1. Bogdan Błaszczyk – Przewodniczący Komisji 
2. Artur Dąbkowski – członek Komisji 
3. Piotr Lewandowski – członek Komisji 
4. Piotr Rzepka – członek Komisji 

Pan radny Dariusz Zawadzki w dniu 16 listopada 2020 r. złożył pisemny akces do pracy  

w Komisji Prawa. W związku z powyższym, iż Rada Miasta może w toku kadencji dokonywać 

zmian w składach liczbowych i osobowych stałych komisji, Przewodniczący Rady korzystając 

z inicjatywy uchwałodawczej, przedstawił Radzie do uchwalenia projekt uchwały zmieniający 

uchwałę w sprawie ustalenia składu osobowego stałych Komisji Rady Miasta Kołobrzeg. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 
Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub zagłosuje za tym 
projektem uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok – 
Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do projektu uchwały. 
 

W związku z brakiem chętnych do dyskusji, Przewodniczący zarządził głosowanie nad 

projektem uchwały zmieniającą uchwałę w sprawie ustalenia składu osobowego stałych 

Komisji Rady Miasta Kołobrzeg: 

W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (18) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Małgorzata Grotto, 

Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, 

Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, 

Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

BRAK GŁOSU (3)  Bartosz Bieńkowski, Artur Dąbkowski, Jacek Kalinowski 

Przewodniczący stwierdził, ze Rada podjęła UCHWAŁĘ NR XXX/427/20 

zmieniającą uchwałę w sprawie ustalenia składu osobowego stałych Komisji Rady 

Miasta Kołobrzeg. 
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Punkt 5 podpunkt 3 – podjęcie uchwały zmieniającą uchwałę w sprawie wyboru 
przewodniczących stałych Komisji Rady Miasta Kołobrzeg. 
 

W dniu 13 listopada 2020 r. wpłynęła pisemna rezygnacja Pana radnego Bogdana 
Błaszczyka z funkcji Przewodniczącego Komisji Prawa Rady Miasta Kołobrzeg. Zgodnie  
z paragrafem 52 ust. 2 Statutu Miasta, Przewodniczących stałych komisji wybiera Rada 
Miasta spośród członków Komisji. Przewodniczący Rady korzystając ze swoich uprawnień 
wynikających ze Statutu Miasta przedstawił Radzie projekt uchwały zmieniający uchwałę  
w sprawie wyboru przewodniczących stałych Komisji Rady Miasta Kołobrzeg.” 
 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 
Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który na stanowisko Przewodniczącego Komisji 
Prawa zarekomendował Pana radnego Dariusza Zawadzkiego. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze kandydaturę 
Pana radnego Dariusza Zawadzkiego. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok – 
Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do projektu uchwały. 
 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady udział wzięli: 

 Pan radny Jacek Woźniak, który poinformował, że jako radny niezależny poprze 
kandydaturę Pana radnego Dariusza Zawadzkiego na Przewodniczącego Komisji 
Prawa 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący 

zamknął dyskusję.  

 

Pan radny Dariusz Zawadzki wyraził zgodę na kandydowanie na Przewodniczącego Komisji 

Prawa.  

Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały zmieniającą uchwałę  

w sprawie wyboru przewodniczących stałych Komisji Rady Miasta Kołobrzeg, z zapisem w  1 

punkt 5: 

„5) Dariusz Zawadzki - Przewodniczący Komisji Prawa”. 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: ZA (14) 
Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur 
Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Przemysław Kiełkowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, 
Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 
Kamil Barwinek, Adam Hok, Piotr Lewandowski, Agnieszka Trafas, Izabela Zielińska, Łukasz 
Zięba 
 
BRAK GŁOSU (1) Jacek Kalinowski 
Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ   
NR XXX/428/20 zmieniającą uchwałę w sprawie wyboru przewodniczących stałych 
Komisji Rady Miasta Kołobrzeg. 
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Punkt 5 podpunkt 4 – podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosków mieszkanki 

 

Zgodnie ze Statutem Miasta postępowanie wyjaśniające przeprowadziła Komisja Skarg, 

Wniosków i Petycji. W imieniu Komisji projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił 

Pan radny Jacek Kalinowski – Przewodniczący Komisji. 

 

W imieniu Prezydent Miasta stanowisko do projektu uchwały przedstawiła Pani Ewa 

Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych.  Prezydent Miasta nie wniosła 

uwag do projektu uchwały. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 
Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny 
Krzysztof Plewko – Członek Klubu, który przekazał, że Klub będzie głosował, za tym, 
co ustaliła Komisja Skarg, Wniosków i Petycji w swoim projekcie uchwały.  

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas – Członek Klubu, która przekazała, że Klub nie wnosi uwag do projektu 
uchwały i go poprze. 

 

W związku z brakiem chętnych do dyskusji, Przewodniczący zarządził głosowanie nad 

projektem uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosków mieszkanki z zapisem w § 1 „Nie 

uwzględnia się wniosków mieszkanki z dnia 5 listopada 2020 r.” 

W głosowaniu udział wzięło 17 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (14) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, 

Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Karolina Szarłata - Woźniak, 

Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Bartosz Bieńkowski, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto 

 

BRAK GŁOSU (4) 

Maciej Bejnarowicz, Jacek Kalinowski, Piotr Rzepka, Dariusz Zawadzki 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XXX/429/20 w sprawie rozpatrzenia wniosków mieszkanki. 

 

Punkt 6 - Informacja Prezydenta Miasta o stanie realizacji zadań oświatowych  
w Gminie Miasto Kołobrzeg w roku szkolnym 2019/2020. 
 

Prezydent Miasta pismem z dnia 27 października 2020 r. przekazała do Rady Miasta 
informację o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Miasto Kołobrzeg w roku 
szkolnym 2019/2020. 
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Powyższą informacją zajmowała się Komisja Oświaty i Kultury na posiedzeniu w dniu   

19 listopada 2020 r. O przedstawienie opinii proszę Pana radnego Wiesława Parusa – 

Przewodniczącego Komisji. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 
Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub przyjmuje informację. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny 
Krzysztof Plewko – Członek Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do 
przedstawionej informacji. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Kamil 
Barwinek-Członek Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do przedstawionej 
informacji. 

 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady udział wzięli: 

 Pan radny Bartosz Bieńkowski 
 Pani Ilona Grędas – Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych 
 Pan radny Bartosz Bieńkowski 

 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący 
zamknął dyskusję. Wystąpienia Przewodniczących Klubów Radnych oraz cała dyskusja nad 
przedstawiona informacją, zostały nagrane i utrwalone za pomocą urządzeń rejestrujących 
obraz i dźwięk. Ponadto zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik 
do protokołu.  
 

Punkt 7 - Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z kontroli problemowej gospodarowania 
wydzielonymi rachunkami dochodów własnych oraz podjęcie uchwały w sprawie 
przyjęcia wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kołobrzeg z kontroli problemowej 
gospodarowania wydzielonymi rachunkami dochodów własnych. 
 

Kontrolę przeprowadził zespół kontrolny Komisji Rewizyjnej w składzie:  

1. Bartosz Bieńkowski – kierownik zespołu kontrolnego 

2. Izabela Zielińska – członek zespołu 

W imieniu zespołu kontrolnego sprawozdanie z kontroli wraz z projektem uchwały  

i wnioskiem przedstawił Pan radny Bartosz Bieńkowski. 

 
W imieniu Prezydent Miasta stanowisko do projektu uchwały przedstawiła Pani Ilona  
Grędas – Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych.  Pani Prezydent nie 
wniosła uwag do projektu uchwały. 
 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 
Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub popiera projekt uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny 
Krzysztof Plewko – Członek Klubu, który przekazał, że Klub popiera projekt uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok-
Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do projektu uchwały. 
 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady udział wzięli: 

 Pan radny Krzysztof Plewko 
 Pan radny Bartosz Bieńkowski 
 Pan radny Łukasz Zięba 
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 Pani radna Izabela Zielińska 
 Pan radny Krzysztof Plewko 
 Pan radny Łukasz Zięba 
 Pan radny Krzysztof Plewko w trybie głosu ad vocem 
 Pan radny Bogdan Błaszczyk – Wiceprzewodniczący Rady 
 Pan rady Krzysztof Plewko w trybie głosu ad vocem 
 Pani Wioletta Akier – Kierownik Referatu Oświaty 
 Pani radna Izabela Zielińska 
 Pan radny Adam Hok 
 Pani radna Izabela Zielińska w trybie głosu ad vocem 
 Pan radny Krzysztof Plewko w trybie głosu ad vocem 
 Pan radny Maciej Bejnarowicz 

 
W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący 
zamknął dyskusję. Wystąpienia Przewodniczących Klubów Radnych oraz cała dyskusją nad 
projektem uchwały, zostały nagrane i utrwalone za pomocą urządzeń rejestrujących obraz  
i dźwięk. Ponadto zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do 
protokołu.  
 

Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie przyjęcia wniosku 
Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kołobrzeg z kontroli problemowej gospodarowania 
wydzielonymi rachunkami dochodów własnych wraz ze sprawozdaniem z kontroli 
problemowej gospodarowania wydzielonymi rachunkami dochodów własnych: 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 
Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (19) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, Piotr 

Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 

Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jacek Woźniak 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Jacek Kalinowski 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XXX/430/20 w sprawie przyjęcia wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miasta 

Kołobrzeg z kontroli problemowej gospodarowania wydzielonymi rachunkami 

dochodów własnych wraz ze sprawozdaniem z tej kontroli. 

 

Punkt 8 - Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z kontroli problemowej w zakresie analiz 
i struktury dokonanych podwyżek w 2019 roku dla pracowników Urzędu Miasta 
Kołobrzeg oraz jednostek samorządowych oraz podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia 
wniosków Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kołobrzeg z kontroli problemowej  
w zakresie analiz i struktury dokonanych podwyżek w 2019 roku dla pracowników 
Urzędu Miasta Kołobrzeg oraz jednostek samorządowych. 
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Kontrolę przeprowadził zespól kontrolny Komisji Rewizyjnej w składzie: 

1. Maciej Bejnarowicz – kierownik zespołu kontrolnego 
2. Kamil Barwinek – członek zespołu 
3. Izabela Zielińska – członek 

 
Pan radny Maciej Bejnarowicz – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej a zarazem kierownik 
zespołu kontrolnego odczytał opinię prawną do przedstawionych przez Komisję Rewizyjną 
wniosków z kontroli. Przewodniczący Komisji zaproponował, aby podejść do wniosków 
indywidualnie i ocenić, w jakim zakresie wkroczono w kompetencje Prezydenta Miasta. 
 
W imieniu zespołu kontrolnego wnioski z kontroli przedstawiła Pani radna Izabela Zielińska – 
członek zespołu. 
 

Przewodniczący Rady poinformował, że do projektu uchwały została dołączona opinia 

prawna z dnia 20 listopada 2020 r., w której znajdują się zastrzeżenia, dlaczego radca 

prawny nie parafował powyższego projektu uchwały.  

W imieniu Prezydent Miasta stanowisko do projektu uchwały przedstawiła Pani Ilona  
Grędas – Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych. Stanowisko Prezydent 
Miasta stanowi załącznik do protokołu. 
 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 
Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wypracował 
jednolitego stanowiska do projektu uchwały i sprawozdania z kontroli. 
Przewodniczący Klubu powiedział również, że Rada nie powinna głosować dzisiaj 
nad tymi wnioskami ze względów formalno – prawnych. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny 
Krzysztof Plewko – Członek Klubu, który przekazał, że Klub popiera projekt uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok-
Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do projektu uchwały. 
 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady udział wzięli: 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz 
 Pan radny Adam Hok 
 Pani Patrycja Nowak – Zaręba – radca prawny 
 Pani radna Izabela Zielińska 
 Pan radny Piotr Lewandowski – Przewodniczący Rady 

 
Pan radny Kamil Barwinek zgłosił wniosek formalny o zmianę porządku obrad polegającą na 
zdjęciu z porządku obrad punktu 8 - Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z kontroli 
problemowej w zakresie analiz i struktury dokonanych podwyżek w 2019 roku dla 
pracowników Urzędu Miasta Kołobrzeg oraz jednostek samorządowych oraz podjęcie 
uchwały w sprawie przyjęcia wniosków Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kołobrzeg z kontroli 
problemowej w zakresie analiz i struktury dokonanych podwyżek w 2019 roku dla 
pracowników Urzędu Miasta Kołobrzeg oraz jednostek samorządowych. 
 
Przewodniczący zarządził glosowanie nad wnioskiem formalnym radnego Kamila Barwinka. 
W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 
Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (13) 
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Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, 

Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Krzysztof Plewko, Agnieszka Trafas, 

Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 

 

PRZECIW (2) 

Maciej Bejnarowicz, Izabela Zielińska 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Bartosz Bieńkowski, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak 

 

BRAK GŁOSU (2) 

Jacek Kalinowski, Wiesław Parus 

 
Przewodniczący stwierdził, że Rada dokonała zmiany porządku obrad bezwzględną 
większością głosów ustawowego składu rady i tym samym wycofała z porządku obrad  
punkt 8: Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z kontroli problemowej w zakresie analiz  
i struktury dokonanych podwyżek w 2019 roku dla pracowników Urzędu Miasta 
Kołobrzeg oraz jednostek samorządowych oraz podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia 
wniosków Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kołobrzeg z kontroli problemowej  
w zakresie analiz i struktury dokonanych podwyżek w 2019 roku dla pracowników 
Urzędu Miasta Kołobrzeg oraz jednostek samorządowych z dalszego procedowania. 
 

Punkt 8 – sprawozdanie Prezydenta Miasta z działalności między sesjami. 

Prezydent Miasta przedstawiła sprawozdanie z działalności między sesjami. Sprawozdanie 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady udział wzięli: 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz 
 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 
 Pan radny Jacek Woźniak 
 Pan radny Krzysztof Plewko 
 Pani Ilona Grędas – Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych 

 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący 
zamknął dyskusję. Cała dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń 
rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto została nagrana na nośniku elektronicznym, który 
stanowi załącznik do protokołu.  
 

Punkt 10 - Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi. 

Pani radna Izabela Zielińska złożyła trzy interpelacje: 

 w sprawie schroniska dla zwierząt 

 w sprawie zespołu doradczego ds. schroniska dla zwierząt 

 w sprawie psich pakietów 
 
Pan radny Jacek Woźniak złożył dwa zapytania: 

 w sprawie wyroku eksmisyjnego 

 w sprawie inwestycji przy al. Św. Jana Pawła II 
 
Pan radny Krzysztof Plewko złożył dwie interpelacje: 
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 w sprawie zakładu pogrzebowego Miejskiego Zakładu Zieleni, Dróg i Ochrony 
Środowiska 

 w sprawie przewożenia odpadów z wodą atmosferyczną 
 
Punkt 11 – Wolne wnioski i informacje 
Przewodniczący Rady przekazał następujące informacje: 

 Zarząd Stowarzyszenia przywracania Pamięci Kołobrzeg 80, Zarząd Kołobrzeskiego 
Klubu Gazety Polskiej, Przewodniczący NSZZ Solidarność Emerytów i Rencistów 
Kołobrzeg w dniu 18 listopada 2020 r. złożyli w Biurze Rady apel do Radnych Rady 
Miasta Kołobrzeg o zdecydowaną postawę i reakcję w przypadku atakowania  
św. Jana Pawła II przez jakiekolwiek osoby, grupy, czy środowiska w Kołobrzegu. 
 

 Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie w dniu 4 listopada 2020 r. 
umorzyło postępowanie dotyczące stwierdzenia nieważności Uchwały  
Nr XXVIII/406/20 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 7 października 2020 r. w sprawie 
określenia warunków i trybu finansowania rozwoju sportu przez Gminę Miasto 
Kołobrzeg – Uchwała Nr XXVI.182.K.2020 Kolegium Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Szczecinie z dnia 4 listopada 2020 r. 
 

 W dniu 20 listopada 2020 r. wpłynęła skarga na Uchwałę Nr XVI/235/19 Rady Miasta 
Kołobrzeg z dnia 9 grudnia 2019 r. w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg "5- Trzebiatowska" dla działek  
nr 225/6 i 225/8 położonych w obrębie 11, którą w imieniu IN-TECH INDUSTRIAL 
SERVICE spółka z ograniczoną odpowiedzialnością, złożył pełnomocnik spółki do 
Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Szczecinie. Przewodniczący 
poinformował, że jest przygotowywana odpowiedź na skargę, która potem wraz z całą 
dokumentacją zostanie przesłana do WSA w Szczecinie. 
 

 27 listopada 2020 r. wpłynęło pismo Stowarzyszenia Klub Pioniera Miasta Kolobrzeg 
w sprawie inicjatywy Stowarzyszenia Budowy Pomnika Zbrodni Katyńskiej  
i Katastrofy Smoleńskiej dotyczącej usytuowania wśród Dębów Katyńskich głazu  
z tablicą upamiętniającą Ofiary Katynia, Charkowa, Tweru i innych miejsc kaźni 
Polaków. Stowarzyszenie Klub Pioniera proponuje zasięgnąć opinii mieszkańców  
w formie konsultacji społecznej.  
 

 W Dzienniku Urzędowym Województwa Zachodniopomorskiego dnia 12 listopada 
2020 r. poz. 5019 została opublikowana Uchwała Nr XXIX/414/20 Rady Miasta 
Kołobrzeg z dnia 4 listopada 2020 r. w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy 
Miasto Kołobrzeg na 2020 r. 
 

 W Dzienniku Urzędowym Województwa Zachodniopomorskiego dnia 16 listopada 
2020 r. poz. 5032 została ogłoszona Uchwała Nr XXIX/413/20 Rady Miasta 
Kołobrzeg z dnia 4 listopada 2020 r. zmieniająca uchwałę w sprawie określenia 
warunków i trybu finansowania rozwoju sportu przez Gminę Miasto Kołobrzeg. 
Uchwała weszła w życie 1 grudnia 2020 r. 
 

 Zarządzenie Nr 161/20 Prezydenta Miasta Kołobrzeg z dnia 6 listopada 2020 r.  
w sprawie zmian w budżecie Gminy Miasto Kołobrzeg na 2020 r. 
 

 Przewodniczący zapowiedział, że kolejną XXXI sesję zaplanował w dniu 30 grudnia 
2020 r.  

Wymienione przez Przewodniczącego Rady dokumenty zostały udostępnione radnym  
w formie elektronicznej.  
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W związku z brakiem chętnych do dyskusji, Przewodniczący przeszedł do punktu 12 
porządku obrad. 
 
Punkt 12 – zamknięcie sesji 
 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący zamknął XXX sesję Rady 
Miasta Kołobrzeg, która odbyła się w trybie zdalnym z wykorzystaniem środków 
porozumiewania się na odległość.  
 
 
Przewodniczący Rady Miasta Kolobrzeg – Piotr Lewandowski 
 
 
 
Osoba sporządzająca protokół – Danuta Nowak 


